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Besvarelse af spørgsmål 127 alm. del stillet af udvalget den 18. maj 

2020 efter ønske fra Peter Juel-Jensen (V). 
 
Spørgsmål:  
Vil ministeren overveje en mere åben og ærlig løbende tilbagemelding til 
ansøgere, så ansøgere bliver reelt orienteret om ansøgningens status? Der 
henvises til artiklen bragt i Skive Folkeblad den 6. maj 2020: ”LAG-midler 
er bevilget: Iværksætter har ventet knap et år på lovet støtte” m.fl. 
 
Svar: 
Erhvervsstyrelsen oplyser, at styrelsen løbende har en dialog med LAG-
ansøgere om ansøgningernes status. 
 
Der er pt. en sagspukkel, som gør det svært at give en præcis tilbagemel-
ding på, hvornår en sag vil blive færdigbehandlet. Styrelsen oplyser endvi-
dere, at sagsbehandlingstiden i de enkelte sager desuden afhænger af den 
enkelte sags kompleksitet, og hvorvidt sagen er fuldt oplyst, når sagsbe-
handlingen påbegyndes.  
 

Jeg har fokus på, at sagspuklen forsvinder, og at Erhvervsstyrelsen får ned-
bragt sagsbehandlingstiderne for LAG-sager. 
  
Erhvervsstyrelsen har etableret en task force, der skal nedbringe sagspuk-
len, så sagsbehandlingstiden igen kan komme ned på et acceptabelt niveau. 
Herudover er Erhvervsstyrelsens LAG-sagsbehandling generelt blevet til-
ført ekstra ressourcer.  
 
 
Med venlig hilsen 
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